
Grundejerforeningen Kiplings Alle 
Bestyrelsesmøde d. 7. februar 2019  
 
 
Deltagere 
Casper Juul-Gregersen 
Jan Ivarsen 
Natasha Siig Christensen 
Grethe Mortensen 
 
Fraværende 
Lars Vabbersgaard Andersen 
 
 
Punkter på dagsordenen: 

1. Opfølgning fra sidste møde 
 

2. Generalforsamling 2019 
a. Status på forslag til generalforsamling 

a. Bålhytte (stort fællesareal) - Jan orienterede om Bålhytte (kommer med som 
forslag til GF) 

b. Bålsted (lille fællesareal) - Grethe sender referencebillede på lille bålplads, Casper 
får tilbud. 

c. Svævebane, Natasha orienterede om svævebane (kommer med som forslag til GF) 
d. Lund af frugttræer - Grethe orienterede om frugtlund (kommer med som forslag til 

GF) 
e. Beplantningsbælte (lille fællesareal) Grethe orienterede om læbælte (kommer med 

som forslag til GF) 
 

b. Indkomne forslag 
a. Opsætning af supplerende skilt ”Legende børn” – kommer med som forslag til GF. 

c. Generalforsamling praktik:  
a. Afholdes onsdag den 24/4 2019 kl. 19.00. (alternativ dato 25/4) – Casper ringer til 

Skalborg Kro.  
b. Natasha udsender reminder til Grundejerforeningen om forslag skal være 

fremsendt senest 28/2 til formanden. Reminder på Facebook og mail. 
 

3. Fællesarealer 
a. Udskiftning af lyskilder på stamvejen. Flere gadelys på det nederste stykke af stamvejen 

(tilhørende etape 1) er gået ud og vil blive udskiftet, i alt 6 stk. Udskiftes i næste uge.  
 

4. Arbejdsdage 
a. Intet nyt 
 

5. Vejfest 
a. Intet nyt 

 
6. Byggeri i området 



a. Intet nyt 
 

7. Snerydning 
a. Intet nyt 
b. Der var snak om niveauet af rydning mod omkostningen.  Evt. emne på GF. 

 
8. Næste møde 

a. [Bestyrelsesmøde] 21/3 kl. 19.30 ved Lars nr. 27 
b. Datoforslag til generalforsamling (afholdes inden udgangen af april, invitation sendes ud 2-

4 uger før og skal indeholde forslag). Se punkt 2.C 
 

9. Andet/evt. 
a. Overskud fra julefrokost  - Caspers forslag er vedtaget - 2  flasker til Rasmus, 2 flasker til 

Jette, 
b. Pakke fra Trygfonden – Ikke brugbart 
c. Forsikring: Binder vi os for 5 år kan vi opnå 15% rabat.  – Det ønsker bestyrelsen ikke.  


